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Abstract (en)
[origin: US5344310A] A burner for an industrial furnace has a plurality of lines passing through a furnace wall for fuel gas, burner air, and waste gas.
Arranged in the furnace space is a combustion chamber (66) in which a mixture of fuel gas and burner air is combusted, and from which a flame
(89) is directed into the furnace space. The combustion chamber (66) is delimited by walls (32, 65). The walls (32, 65) are arranged to be movable
with respect to one another (65', 65''), so that the volume of the combustion chamber (66) is adjustable (FIG. 2).

Abstract (de)
Ein Brenner für Industrieöfen weist mehrere, durch eine Ofenwand hindurchreichende Leitungen für Brennergas, Brennerluft und Abgas auf. Im
Ofenraum ist eine Brennkammer (66) angeordnet, in der eine Mischung aus Brenngas und Brennerluft verbrannt wird und aus dem eine Flamme
(89) in den Ofenraum gerichtet ist. Die Brennkammer (66) ist durch Wände (32, 65) begrenzt. Die Wände (32, 65) sind zueinander verstellbar (65',
65'') angeordnet, so daß die Brennkammer (66) in ihrem Volumen einstellbar ist. <IMAGE>
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